
 

FAU LANDVIK SKOLE  
Foreldrerådets arbeidsutvalg 

 

Agenda FAU-møte 2-2021/22 

Møtedato: Onsdag 29. september Møteleder: Gunnar Edvard N. Gundersen 

Møtetid: Kl. 19.45 – 21.15 Referent: Hege Hystad 

Møtested: Landvik skole Personalrom Neste møte: 27.10.21 

Tilstede: FAU: 1. trinn: Hege Hystad, Ole Botnen Eide – 2. trinn: Vigdis Kristine Hancock, Therese Rasmussen  – 3. trinn: 

Barbro Johanne Svendsen, Elisabeth Rettedal – 4. trinn: Gunnar Edvard N. Gundersen, Stig Arve Husebø 

Abrahamsen – 5. trinn: Dag Henning Johannessen, Ingunn Sognnes Tveit – 7. trinn: Marianne Ås, Lisbeth Flaten 

Skolens ledelse: rektor Kjetil Glimsdal, fagleder Hilde Igland 

Forfall:  Pål Thomassen, Anette G. Hodnebrug (begge 6. trinn) 

Kopi til:  Fagleder Frank Haukeland 

Andre inviterte: Tommy Egge (fagleder samferdsel), Lars Ole Hansen (enhetsleder kommunaltekniske tjenester), Anne Mette 

Henriksen (SFO-leder) 

 

 

SAK BESKRIVELSE REFERAT OPPFØLGNING 

SAKER: 

Referat fra forrige 

møte 

- Godkjenning av referat fra forrige 

møte  

  

Trafikksikkerhet - Besøk av Tommy Egge, fagleder 

samferdsel, Grimstad kommune og 

Lars Ole Hansen, enhetsleder 

kommunaltekniske tjenester 

Kommunen har laget skisse der det er 

inntegnet drop off sone. Det foreligger ikke 

avtaler med Imås. Det er heller ikke laget 

avtaler med fylkeskommunen. Det er planlagt 

at det skal stenges av for parkering foran 

hallen, men det er fremdeles uvisst akkurat 

hvordan dette skal gjennomføres. 

 

Hansen uttaler at dette er en realistisk plan. 

Glimsdal kommenterer at de er fornøyde med 

planen. Planen er ikke til hinder for videre 

arbeid med avkjørselen ved kirkegården. 

Kommunalteknisk uttaler at det nok ikke er 

realistisk med undergang eller lysregulering. 

Det er fylkeskommunen som bestemmer dette. 

 

FAU kommer med innspill på at det er viktig 

med klare avgrensninger (forhøyninger/gjerde) 

for at verken sjåfører eller barn tar trafikkfarlige 

snarveier. 

 

Egge og Hansen understreker at arbeidet ikke 

er ferdig. 

 

Glimsdal kommenterer at det nå er hengt opp 

kjetting som stenger for innkjøring på skolens 

område i skole/SFO-tiden. Denne er ikke låst, 

og det er god dialog med Imås om det. 

 

AKT har lagt om den ordinære bussruten slik at 

den ikke lenger kjører forbi skolen. 

 



SFO - Årsplanen SFO v/SFO-leder Anne 

Mette Henriksen 

- Punktet om Pokémonkort (under 

saker fra skolens ledelse) tas her 

Henriksen informerer: Fra 1. aug innført 

rammeplan for SFO. Gir tydelige føringer for 

hva SFO skal inneholde. Fokus på lek, 

fellesskap og å hjelpe andre. Rammeplanen 

ligger på udir sine hjemmesider. Årsplanen for 

Landvik SFO blir lagt ut på skolens nettsider. 

FAU etterspør om det kan sendes ut 

vismamelding til foreldrene når den er lagt ut 

på skolens nettsider. 

 

Pokémonkort: Mye positivt med det, men også 

en del utfordringer. Forskjeller mellom barna, 

frustrasjon og krangler. Ledelsen ønsker at 

man tar en pause fra pokemonkort fra etter 

høstferien, og ber om innspill fra FAU. 

Innspill fra FAU: synliggjør sosiale forskjeller, 

«urettferdig» at det bare er pokemonkort som 

får være med. Fører til ønske fra noen barn om 

å ha med andre ting. Positivt: bygger kontakt 

mellom elever på tvers av tidligere 

grupperinger, kan være positivt for skolelysten. 

Det blir kommentert at «pop it» også er 

forstyrrende. 

 

Konkluderer med at skolen sender ut en 

generell melding om at man ikke tar med leker 

o.l. på skolen fra etter høstferien, og nevner 

pokemonkort spesielt. 

SFO-leder sender ut 

vismamelding til 

foreldre når 

årsplanen blir lagt ut 

på hjemmesidene 

Møteplan - Her følger forslag til endret møteplan: 

- Onsdag 27. oktober –> Onsdag 

20. oktober 

- Onsdag 8. desember –> Tirsdag 

16. november (Sak: 

Kommunebudsjettet) 

- Onsdag 12. januar 

- Onsdag 16. februar 

- Onsdag 16. Mars –> Onsdag 23. 

mars 

- Onsdag 4. mai 

- Onsdag 8. juni –> Onsdag 15. juni 

(sammen med nyvalgte FAU-

representanter for neste skoleår) 

16. november kl 18-20. Skolemiljøutvalgmøte. 

SU og FAU sammen.  

 

Forslag til møteplan følges og legges inn i 

spond. 

 

Nettvett - Status: Seminar/kurs om 

nettvett/netthets/etc. 

Digitalt kurs med Ingrid Lund 23.11.21. 

Tanke om at elevene er med på første delen av 

kurset. Forslag om 17:30-19:00. 

Barbro Svendsen tar 

dette videre med 

skolens ledelse 

Innspill fra 

klassene: 

- Meld gjerne inn på forhånd. 

- Fra 5. trinn: Deling av klasser i 

enkelte fag. 

- Fra 7. trinn: Todeling i basisfag og 

tredeling i muntlige fag. 

7. trinn og 1. trinn har spørsmål om om bussen 

til Myråsen kan kjøre opp til barnehagen også 

kl 14:30, slik den som kjører kl 13 gjør. 

 

5. trinn: Når trinnet skal deles i to, er det kun b-

klassen som deles, og som da må være 

sammen med a og c klassen i deres respektive 

klasserom. Dette oppleves som urettferdig for 

b-klassen. 

Glimsdal: det kommer til å være forskjellige 

delinger gjennom året. 

 

7. trinn: todelt i basisfag, tredelt i muntlige fag. 

Det er en del foreldre som reagerer på dette, 

ettersom man anser basisfagene som så 

viktige. 

Glimsdal: basisfagene er norsk, matte, 

engelsk. Det er disse fagene der det er flest 

Marianne Ås sender 

spørsmål til AKT på 

FAUs vegne. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Rektor sørger for at 

informasjon om 

dette når ut til 

foreldrene 



elever som har spes.ped. Det er også flere 

ressurser inne i disse timene. Noen spes.ped. 

elever er ute av klassen, andre har ekstra 

ressurs inn i klassen. 

Glimsdal har undersøkt med lærerne, og de 

ønsker at det skal fortsette å være slik det er i 

dag. 

Foreldrene på 7. trinn har en forståelse av at 

dette handler om økonomi. FAU ber om at det 

blir gitt tydelig begrunnelse til foreldrene for 

hvorfor man velger å gjøre det slik. 

 

7.-trinn: savner fysiske lærebøker. Får ikke 

gjort lekser hvis ikke man får til internett. 

Innspill for og imot: utfordring med mye 

distraksjoner når leseleksen skal gjøres på 

ipad, redning for elev med dysleksi. 

Skolen informerer om at de har noen fysiske 

bøker på skolen. 

 

Skooler for foreldrene er ikke klart enda. 

 

3.-trinn: etterspør lærer tilstede i skolegården 

når første buss ankommer skolen.  

Denne bussen ankommer 08:10. Vakten 

kommer 08:15. 

 

FASTE PUNKTER: 

Saker fra skolens 

ledelse 

- rektor Kjetil Glimsdal og fagleder 

Hilde Igland orienterer 

- Oppsummering etter 

foreldremøter 

- Pokémonkort 

- Foreløpig plan for Åpen skole, 

- Plan for planleggingsdag 22. 

oktober 

- Skoleruta i juni 2022. Siste 

skoledag tirsdag 21/6-22 

- Elevtallsutvikling 

Nyttig for ledelsen å være tilstede på 

foreldremøter. Bra oppmøte fra foreldrene. 

 

Åpen skole: onsdag 10. november. Slik det er 

nå, med grønt nivå, blir det åpen skole. Det 

trengs en representant/kontaktperson fra FAU. 

- Kafé på hvert trinn 

- Skolen rigger til med stoler og plakater 

- FAU ordner kaffe, kaker, brus, bestemmer 

priser og står og selger. 

- Kontaktperson tar kontakt med Gine Grov 

 

Planleggingsdag 22.10. Skolen skal jobbe med 

leseglede på planleggingsdagen. 

 

Landvik har siste skoledag 21.06, ikke 22.06 

slik resten av skolene i Grimstad har.  Denne 

dagen «jobbes inn» ila skoleåret slik at man 

totalt har samme antall skoledager. 

 

Elevtallsutvikling: Synkende antall 

førsteklassinger i årene fremover. 

I år: 415 elever. Per nå ser det slik ut fremover: 

2022: 409, 2023: 398, 2024: 386, 2025: 349 

elever. 

Skolen er bygd for 520 elever. 

 

 

 

Ingunn S. Tveit tar 

kontakt med Gine 

Grov. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Økonomi - Skolens ledelse orienterer om den 

økonomiske situasjonen ved skolen. 

- Tertialrapport 2. tertial 

- Budsjett 2022 

Tertialrapport: merforbruket mindre nå enn i 

mai/juni. Ledelsen tror skolen vil være i 

balanse bemanningsmessig fra januar mtp hva 

man forventer å få av inntekter. 

 

Budsjett 2022: Dersom alle pedagogene 

fortsetter, har man for høy bemanning fra 

august 2022. 

 



Trafikksikkerhet - (første sak)   

iPad - Oppdatering. 
- Nye medlemmer. 

Gunvor Sofia Almlie ønsker å være med i 

iPadkomiteen. Vigdis Hancock blir også med.  

 

Saker til/fra KFU - KFU-stormøte flyttet til tirsdag 19. 
oktober 2021,17.30 – 20.30 i JBUs 
lokaler Jon Lilletunsvei 5. 

- Se egen e-post med påmelding. 
PS egen påmelding – utenfor 
Spond. 

- KFU årsmøte torsdag 30. september. 

  

Saker til/fra 

Samarbeids-

utvalget (SU) 

Plan for møter i Samarbeidsutvalget 

(SU) og Skolemiljøutvalget (SMU) 

16. november kl 18-20. Skolemiljøutvalgmøte. 

SU og FAU sammen.  

 

Tirsdag 08.02 SU møte 

Tirsdag 26.04 SU møte 

 

 

ØVRIGE SAKER: 

Eventuelt - Meld gjerne inn i forkant om noen har 

noen eventuelt-saker 

Ingen saker på eventuelt  

 

 


